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Verslag vergadering Sportraad Stichtse Vecht 11 januari 2024 
 
Aanwezig:  Gerard Geerdink, Paul Croiset van Uchelen, Ton Witteman, Evert Woltjes, Judith van de Vorle  

Gast:   Marcel Scheefhals, Karin van Vliet 

Afwezig:  Koert-Jan de Weert, Erik Schreuder, Han Leunk 

Agenda 

1. Opening en mededelingen (Evert) 
- Terugkoppeling bijeenkomst Sportplatformen (Judith): eind november bijeenkomst op Papendal. Aardige 

opkomst, er zijn verschillende verschijningsvormen van sportraden en platformen (waar vooral met 
andere partijen – waaronder sportakkoorden) wordt samengewerkt. Er waren 4 workshops, ik ben bij 2 
aanwezig geweest: Hoe werk je samen met een sport- en beweegloket en Hoe kan ik samenwerken met 
ondernemende sportaanbieders. In die eerste workshop werd verteld over een convenant dat 
verschillende stakeholders hebben ondertekend om te komen tot gezamenlijke inzet van middelen en 
koppeling van verschillende domeinen. Zou wellicht ook iets kunnen zijn voor onze Sportraad en Vitaal 
Stichtse Vecht, maar is niet iets waar we op korte termijn iets mee moeten wat mij betreft. T.a.v de 
ondernemende sportaanbieders was het meer een promo-praatje van de man van het Platform 
Ondernemende Sportaanbieders. Hiervan hebben we nog wel een overzicht gekregen van SBI codes. Een 
SBI-code is gekoppeld aan de bedrijfsactiviteiten die in het Handelsregister staan. Hiermee kunnen we per 
gemeente zien waar kansen liggen om de ondernemende sport te betrekken.  

- Aankondiging Vitaal Preventie Café 18 januari (Evert) 
- ‘Personele’ mededelingen: Koert-Jan gaat de Sportraad verlaten i.v.m. persoonlijke omstandigheden. Erik 

heeft ook opgezegd i.v.m. te weinig tijd. Hierdoor zijn we ondertussen weer met beperkte groep. Komt 
ook in agendapunt 6 aan bod.   

- Vergaderschema 2024: 

• Dinsdag 5 maart 

• Dinsdag 9 april  

• Dinsdag 21 mei 

• Donderdag 4 juli 

• Donderdag 12 september 

• Donderdag 7 november 

• Donderdag 12 december 

2. Vaststellen agenda (allen) 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Presentatie door Richard van Asdonk 
In 2023 45 jarig bestaan ‘gevierd’. Richard verteld over de historie en huidige stand van zaken. Hij zou ook 
graag zijn sportschool overdragen aan iemand anders, maar komt vooral terecht bij huidige ketens. Die 
hebben andere belangen dan een lokale partij. Deze sportschool heeft een sterke lokale functie en Richard 
doet ook veel voor onze gemeenschap. Bv. Weerbaarheidstrainingen voor de jeugd en sporten en koffie 
drinken voor de ouderen. Richard deelt ons zijn boek uit, waarvoor dank.  

4. Notulen en actielijst 2 november (allen) 
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- Notulen 2 november worden zonder verdere opmerkingen goedgekeurd.  

5. Ingekomen en uitgaande stukken  
IN 231215 Terugblik bijeenkomst opmaak Sportakkoord  
IN 231215 Workshop ondernemende sportaanbieders SBI 
IN 231215 Workshop Platform Ondernemende Sportaanbieders 
IN 231215 Workshop sport- en beweegloket 
IN 231215 Workshop Sportplatformen hoe beïnvloed ik de lokale politiek 

6. Hoe zitten we in de wedstrijd?/ 7 Verdeling verenigingen 
- Met het vertrek van John, Astrid en Randy vorig jaar en nu ook Koert-Jan en Erik, komt de bezetting van 

de Sportraad onder druk. Kleine rondvraag hoe de aanwezigen hier aan tafel zitten om door te gaan 
binnen de Sportraad. De meesten zijn nog enthousiast en welwillend om door te pakken. Judith geeft aan 
dat het al enkele jaren veel energie kost en vaak weinig oplevert. Zij staat op dit moment niet heel positief 
in de wedstrijd in elk geval. Daar komt ook bij dat mogelijk ook haar betaalde werk meer tijd gaat vragen, 
waardoor het nog onzeker is hoeveel tijd zij straks beschikbaar heeft. Marcel geeft ook aan dat hij belang 
hecht bij de (adviesfunctie) van de Sportraad en zou het jammer vinden als dit verdwijnt. Net als de 
andere adviesorganen (Seniorenraad, Sociaal Domein, Jeugd), is de Sportraad ook van belang binnen de 
gemeente.  
Paul heeft eerder een voorstel gedaan om taken te verdelen (mail van 24 november), kunnen we niet de 
verenigingen onder de huidige leden verdelen? Dan kunnen we daar allemaal ons netwerk in gaan 
versterken zodat we ook voor de verenigingen beter in beeld zijn. En zij weten wat ze van ons mogen 
verwachten.  

- Voorstel: Evert: voetbal, Paul: tennis, hockey, korfbal, Ton gaat ALV stukken opvragen bij verschillende 
verenigingen. ACTIE: Volgende vergadering weer agenderen om nader te bespreken.  

- Om nieuwe leden te werven willen we wederom een advertentie in de VAR plaatsen (updaten- met input 
van Sportraad Tilburg misschien- Judith heeft link aan Evert gestuurd). ACTIE: Judith maakt update van de 
advertentie van 2022.   

- Wens is dat wij actief geïnformeerd worden door de gemeente als er dingen in de raad besproken worden. 
Marcel geeft aan dat de onderwerpen onder punt 11 en 12 in principe de zaken zijn die spelen, verder 
niks. ACTIE: Voorstel/idee Paul: kunnen we bij punt 11 en 12 opnemen wanneer er bv een stuk in de raad 
moet liggen. Dan kunnen we ons daarop tijdig voorbereiden.  

8. Informatie avond inzake subsidies dd. 27 november (Marcel/Paul/Judith) – en vervolg 
Paul en Judith waren aanwezig, druk bezochte avond met veel vragen. Ter plekke zijn al enquêtes op papier 
ingevuld. En er zou nazending plaatsvinden van de presentatie en ook de enquête. Is nog niet gebeurd helaas. 
Ook nog geen eerste inzichten wat uit de op papier ingevulde enquêtes kwam. ACTIE: Marcel informeert bij 
Addy wanneer nazending plaatsvindt.  

9. Thema avond / Sportgala/ Rubriek (wekelijkse) presentatie Sportclubs (VAR) (Evert) 
Evert is ermee bezig. 14 februari uitreiking Sportprijs in Utrecht. Marcel gaat met Evert. 
Idee Evert: vereniging vragen om een stukje te schrijven voor in de VAR? Marcel gaat na wat mogelijkheden 
zijn binnen de VAR en voor verenigingen. ACTIE: Evert vraagt na bij Ed of het mogelijk is een vast katern 
hiervoor te claimen in de VAR.  

10. Werkgroepen 
- Sport en onderwijs: Marcel is bezig met onderwijs om alle schoolpleinen te inventariseren op 

beweegvriendelijkheid. Adviesrapport wordt nu gemaakt. Er is geen richtlijn van wat een 
beweegvriendelijk schoolplein nu is. Doel is dat scholen meer gaan nadenken over hoe ze het schoolplein 
inrichten en inzetten.  

- Sportaccommodaties: geen update 
- Subsidies en verenigingsondersteuning: geen update  
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- Sport in de openbare ruimte: geen update 

11. Lopende projecten 

Kern Project  Verwacht in de Raad Status 
Breukelen Skeelerbaan  Budget beschikbaar gesteld voor diverse 

onderzoeken. Gesprek geweest SRO 
(stedenbouw kundig bureau), offerte is net 
binnen. Wordt vervolgd. 

 Verhuizing LTV 
Breukelen  

 Karin wil een plan maken voor de kadernota 
zodat er een business case gemaakt kan 
worden voor het hele gebied. 

 Uitbreiding Kikkerfort  Men is gestart met het fundament. 

Maarssen-Dorp Zuilense Vecht 
 

 Geen ontwikkelingen. Wens voor padel, er is 
negatief geadviseerd door de gemeente: 
financieel, bestemmingsplan, bebouwing. 

Maarssenbroek Herinrichting OSM 
Atletiek  
  

 Belijning Q1 dit jaar. Men denkt na over een 
opening.  
Idee Paul: laat bv Ovvo ook een praatje doen 
over hoe zij het geregeld hebben voor 
meerdere doelgroepen. Voor bij de opening, 
om andere verenigingen enthousiast te 
maken. 

Vreeland Dorpshuis/ gymzaal 
 

 Gezondheidscentrum is eruit gestapt. Plan 
moet weer naar de Raad, vergunningen 
moeten ook nog geregeld worden. Verwachte 
bouwtijd is 1-1,5 jaar. 

Tienhoven De Veenkluit  Geen update 

Loenen Padelbanen  Vergunning is aangevraagd. Verwachting is 
dat er enkele bewoners zijn die bezwaar 
zullen gaan maken. 

12. Beleidsactiviteiten ( Marcel) 

Project  Sportraad  
contact 

Status  

Aanbesteding contractverlenging 
beheerovereenkomst Sportfondsen Stichtse 
Vecht 

n.t.b. Loopt. Contract met Sportfondsen is met een 
half jaar verlengd. 

Voortgang invoering verhuursysteem en 
sleutelplan 

WG Sport-
accommodaties  

Ligt bij SRO 

Uitbreiding sportaccommodaties en aanleg 
beweegvoorzieningen in de openbare ruimte  
i.r.t. Omgevingsvisie 

Gerard Er zou een gemeentelijke werkgroep zijn. 
Marcel onbekend. ACTIE: Hij vraagt het na. 

 
13. Terugkoppeling Vitaal Stichtse Vecht (Judith) 
Geen update, druk met organiseren Vitaal Preventie Café. 

14. Communicatie – t.b .v. werving (Evert)  
Zie agendapunt 6 en 7.  

15. Rondvraag (allen) 
Vraag van Evert: suggesties voor locatie volgende keer? Misschien Kockengen (korfbal), Portengen (poolstok 
springen), Vreeland, Nigtevecht.  
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Evert sluit de vergadering om 21.30 uur. Volgende vergadering is op dinsdag 5 maart.  
 
Actielijst Sportraad Stichtse Vecht, bijgewerkt n.a.v. de vergadering d.d. 11-01-2024:    

Nr. Datum Onderwerp Wie Af per 

     

     

     

159 11-01-24 Informeren naar (gemeentelijke) werkgroep inzake 
Omgevingsvisie 

Marcel 05-03-24 

158 11-01-24 Informeren bij de VAR naar mogelijkheden vast 
verenigings-katern 

Evert 05-03-24 

157 11-01-24 Informeren bij Addy wanneer terugkoppeling (mail) 
na info avond 27-11-23 

Marcel zsm 

156 11-01-24 Datum verwacht in de Raad toevoegen bij ‘Lopende 
Projecten’ 

Met Marcel 05-03-24 

155 11-01-24 Agenderen maart: verdeling taken/ verenigingen Judith 05-03-24 

154 22-06-23 Tekst werving nieuwe leden actualiseren Judith 05-03-24 

153 22-06-23 Ideeën voor een sportgala (en planning) op papier 
zetten 

Evert Voorjaar ‘24 

138 15-12-22 Fotograaf regelen voor nieuwe foto’s sportraad t.b.v. 
website (zodra we weer op sterkte zijn) 

Evert n.t.b.  

 


